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ورزش

گفتوگو

تعطیلی رقابت های لیگ  برتر جزیره باعث شده هواداران از 

تماشای درخشش ستاره های محبوب خود محروم شوند. 

اگر مسابقات طبق روال عادی ادامه پیدا می کرد در این 

مقطع از فصل معمولا گمانه زنی ها برای انتخاب بهترین 

بازیکن لیگ آغاز می شد و تقریبا نفرات مدعی این عنوان 

مشخص می شدند. نشریه میرر اما در گزارشی به سراغ 

ستاره هایی رفته که در این فصل انتظار می رفت نفرات 

تاثیرگذار تیم های خود باشند و عملکرد قابل قبولی از 

خود به جای بگذارند اما تا پیش از شیوع کرونا و تعویق 

مسابقات نتوانستند توقعات را برآورده کنند.

      ازجهانبخشتاپهپه

این نشـــریه از هر تیم یک بازیکن را به عنوان ستاره ناموفق 

این فصل انتخاب کرده که از برایتون علیرضا جهانبخش این 

عنوان را به دست آورده اســـت. در گزارش میرر آمده است: 

»گران ترین خرید برایتون در فصل گذشته به خوبی نتوانست 

خود را با شـــرایط لیگ برتر وفق دهد و سال چندان خوبی را 

سپری نکرد. با این حال و در شروع فصل جاری انتظار می رفت 

او بالاخره توانسته باشد با زندگی در انگلیس و بازی در لیگ 

برتر کنار بیاید اما باز هم این اتفاق رخ نداد. علیرضا تا اینجای 

مسابقات تنها 2 گل برای تیمش زده که البته یکی از آنها ضربه 

برگردان فوق العاده اش برابر چلسی بود که یک تساوی خوب 

را برای تیمش به دنبال داشت و برایتون در آخرین دقایق آن 

مســـابقه به این گل نیاز داشت. وقتی مسابقات فصل از سر 

گرفته شود، فشار روی شانه های او همچنان زیاد خواهد بود.«

نیکلاس په په، خرید جدید آرسنال در این فصل یکی دیگر 

از نفرات این فهرست است. په په درخششی فوق العاده در 

ترکیب لیل در فصل گذشـــته لیگ فرانسه داشت و همین 

موضوع باعث شد توپچی ها 72میلیون پوند برای خریدش 

هزینه کنند اما هنوز نتوانسته حتی قسمتی از عملکرد فصل 

قبل خود را تکرار کند. این وینگر 24ساله هنوز برای اثبات 

توانایی هایـــش به زمان نیاز دارد و به نظر می رســـد زیرنظر 

میکل آرتتا، سرمربی آرسنال به بازیکن بهتری تبدیل خواهد 

شد. قطعا هواداران این تیم لندنی انتظاری بیشتر از زدن 4 

گل در طول یک فصل از گران ترین خرید تاریخ خود دارند.

در چلســـی چند گزینه برای این انتخاب وجود داشـــت که 

درنهایت گلر اسپانیایی تیم به عنوان بزرگ ترین ناامیدی این 

فصل تیم معرفی شد. اگرچه انگولو کانته در فرم همیشگی 

خود نیســـت و اولیویه ژیرو هم از روزهای اوجش فاصله دارد 

اما کپا آریزابالاگا که عنوان گران ترین دروازه بان جهان را در 

اختیار دارد به قدری ضعیف کار کرد که فرانک لمپارد مجبور 

شد او را نیمکت نشین کند. کپا در فصل نخست حضورش در 

لندن نمایش بسیار خوبی داشت اما از زمان حضور لمپارد روی 

نیمکت چلسی عملکرد قابل قبولی ارائه نکرده است. پس از 

چند گل بدی که خورد، ازجمله اشتباه عجیبش برابر نیوکاسل 

که به شکست تیمش انجامید حالا ویلی کابایرو 38ساله گلر 

اول چلسی است و حتی شایعاتی مبنی بر احتمال جدایی اش 

از چلســـی در پایان فصل نیز مطرح شـــده است.  لیورپول، 

صدرنشـــین بلامنازع لیگ در این فصل به قدری خوب کار 

کرده که انتخاب بازیکن از میان نفرات تیم برای این فهرست 

کمی دشوار است اما می توان نبی کیتا را برگزید که از سال 

2018 در این باشگاه حضور دارد ولی هنوز نتوانسته جایگاه 

ثابتی در ترکیب اصلی پیدا کند. چند مصدومیت پیاپی باعث 

شد او تنها 4 بار در ترکیب قرمزها قرار گیرد و ادامه این روند 

ممکن است منجر به جدایی ستاره سابق لایپزیگ شود.

     پوگبایپرحاشیه

منچسترســـیتی در این فصل به شـــدت از غیبت مدافعان 

میانـــی اش لطمه خورد اما جان اســـتونز حتـــی در زمان 

حضورش در میدان هم نتوانســـت انتظـــاری را که از یک 

مدافـــع گران قیمت می رود، برآورده کند. او در جام جهانی 

2018 به همـــراه انگلیس فوق العاده بود و در دو قهرمانی 

پیاپی ســـیتی در لیگ برتر نیز عملکردی خوب داشت اما 

در این فصل اعتماد پپ گواردیولا را از دست داده و حتی با 

جدایی کمپانی و مصدومیت ایمریک لاپورته هم کمتر فرصت 

حضور در میدان را پیدا کرد. او در 25 ســـالگی باید خود را 

به عنوان یکی از بهترین مدافعان میانی دنیا مطرح می کرد 

اما تنها 904 دقیقه در این فصل فرصت بازی پیدا کرده است.

پل پوگبا در منچســـتریونایتد انتخاب قابل انتظاری است. 

هافبکی که پس از تابستان پرسروصدایی که داشت درنهایت 

در اولدترافورد ماند. با جدایی مورینیو انتظار می رفت پوگبا 

دوباره به اوج برگردد و حتی سولشـــر روی او به عنوان یک 

بازیکن محوری فکر می کرد اما حواشی زیاد و دو مصدومیت 

طولانی مدت باعث شـــد از میادین دور بماند. او زمانی به 

ترکیب تیم برمی گردد که برونو فرناندز در فرم بسیار خوبی 

است و اسکات مک تومینی و فرد نیز بسیار آماده هستند. به 

این ترتیب احتمالا کار سختی برای رسیدن به ترکیب اصلی 

شیاطین سرخ خواهد داشت.

شیوعویروسکروناازاسفندماهسالگذشتهکشور

راازشـرایطعـادیخـارجکـردهوبهغیـرازروالعادی

زندگیوکسبوکارها،برایورزشولیگهایورزشی

هـممزاحمـتایجـادکـردهوباشـگاههایورزشـیرا

بـهتعطیلـیکامـلفـروبـردهاسـت.مدیـرانباشـگاه

دانشـگاهآزاداسـامیهـمکـهیکـیازبزرگتریـن

باشـگاههایورزشـیکشـوربـهحسـابمیآیـدایـن

بهداشـتی مقامـات تعیینتکلیـف منتظـر روزهـا

کشـور،جهـتآغـازتمرینـاتورزشـیخـودهسـتند

کـهالبتـههنـوززمـاندقیقیبرایآنمشـخصنشـده

اسـت.برایاطاعازشـرایطتیمهایدانشـگاهآزاددر

دورانقرنطینـهوفعالیتهایـیکـهدرایندورانبرای

سـامتدانشجویانوورزشـکارانرشتههایمختلف

انجـامشـدهبـاعلیرضـازنـد،مدیـرورزشقهرمانـیو

همگانـیدانشـگاهآزاداسـامیهـمکامشـدیمکـه

ماحصـلآنرادرادامـهمیخوانیـد.

تیم های دانشگاه آزاد هم مثل سایر تیم ها فعالیت شان در 
حالت تعلیق قرار دارد؟

ما هم مثل تمام تیم های ورزشـــی کشور تابع تصمیمات 

ستاد مبارزه با کرونا هستیم که براساس دستور از پانزدهم 

اسفندماه تمام فعالیت های ورزشی تعطیل شده و ما برای 

آغاز مجدد آن لحظه شماری می کنیم، چراکه دوست داریم 

در چند رشته که تیم های ما مدعی قهرمانی هستند به این 

مهم دســـت پیدا کنند. البته باید یادآور شوم که تمام این 

موارد به شرط بهبود اوضاع کنونی است و قرار نیست برای 

قهرمانی سلامت ورزشـــکاران و مربیان و دست اندرکاران 

ورزش را به خطر بیندازیم.

هنوز اعلامی به شما صورت نگرفته که از چه زمان ممکن 

است مجوز آغاز فعالیت تیم ها صادر شود؟
به صورت رســـمی خیر، اما ظاهرا این موضوع غیررسمی 

عنوان شـــده که تیم ها از پانزدهم اردیبهشت ماه تمرینات 

خـــود را آغاز کنند و رقابت هـــای مختلف هم از خردادماه 

استارت بخورد. البته در همین شرایط قرنطینه هم بازیکنان 

ما در رشته های مختلف طبق برنامه مربیان خود، انفرادی 

تمریـــن می کنند و به صورت مجازی با کادرفنی در ارتباط 

هستند تا از لحاظ بدنی افت نکنند.

در این مدت قرنطینه برای ســـلامت ورزشـــکاران و 
دانشجویان اقدامی ترتیب داده اید؟

تاکید دکتر طهرانچی به مســـئولان ورزش دانشـــگاه آزاد 

اسلامی این بوده که ورزش تعطیل نشود و به صورت مجازی 

دنبال شود تا ســـلامت دانشجویان حفظ شود. ما هم در 

این مدت در رشـــته های نمایشی کاراته، ووشو و تکواندو 

مســـابقاتی را برگزار کرده ایم که دانشـــجویان از حرکات 

نمایشـــی خود فیلم گرفته و ارسال می کردند و داوران ما 

نفرات برتر را انتخاب می کردند.

قرار است به زودی یک سری مسابقات مجازی هم برگزار 
کنید؟

بله، برای اینکه بین دانشـــجویان ایجاد شـــور و نشـــاط 

کنیم می خواهیم یک سری بازی های الکترونیکی برگزار 

کنیم کـــه البته در حال نامه نگاری بـــه واحدها و تدارک 

پیش زمینه رقابت ها هســـتیم. ضمن اینکه در هفته های 

اول اردیبهشت ماه لیگ آنلاین شطرنج را برگزار می کنیم. 

این را هم باید اضافه کنم که در حال جمع آوری یک سری 

مطلب، عکس و فیلـــم جهت آموزش ورزش در خانه برای 

خانواده ها هستیم چراکه در افرادی که فقر حرکتی دارند 

مشکلاتی در ناحیه ستون فقرات، کمر و زانو ایجاد می شود 

که تمام اینها با حرکات ورزشـــی و تغذیه درســـت دوران 

کرونایی قابل حل است.

برای اینکه در دوران قرنطینه ورزشکاران به مشکل مالی 
برنخورند اقدامی صورت گرفته است؟

بازیکنان با دانشگاه آزاد قرارداد دارند و طبق یک فازبندی 

سه مرحله ای حقوق و مزایای خود را دریافت می کنند. ما در 

فاز اول که پایان دور رفت است یک مرحله واریزی داریم و 

در پایان بازی های برگشت یک مرحله و در پایان با محاسبه 

نتایج و پاداش ها و جرایم، مرحله پایانی را واریز می کنیم. 

ما تا قبل از ســـال جدید و پایان اسفند 98 تمام سندهای 

مالی را تسویه کرده ایم و مشکلی وجود ندارد. ضمن اینکه 

باید بگویم از قرارداد هیچ بازیکنی مبلغی کسر نکرده ایم.

اگر بازی های لیگ به هر دلیلی ادامه پیدا نکند باشـــگاه 
دانشگاه آزاد متضرر می شود؟

ایـن شـرایط بـرای تمـام تیم هـای حاضـر در لیگ یکسـان 

اسـت و نمی تـوان این گونـه درمـوردش حـرف زد، اما ما در 

ورزش هایی مثل وزنه برداری دوم هسـتیم و شـرایط خوبی 

داریـم. در واترپلـو اگـر بـازی نیمه نهایـی را ببریـم به فینال 

می رسـیم ولـی اینهـا دلیـل نمی شـود که از سـلامت مردم 

غافـل شـویم. چنـد روز قبـل از فدراسـیون وزنه بـرداری 

نامـه ای داشـتیم کـه لیـگ را با همین ترتیـب جدول فعلی 

تعطیـل کنیـم یـا اینکـه در خردادمـاه ادامـه بدهیـم کـه 

مـا قـرار اسـت طـی یکـی دو روز آینـده بـا کادر فنـی تیـم 

وزنه بـرداری و دکتـر غزالیـان جلسـه بگذاریـم و ببینیـم بـه 

ادامـه لیـگ رای بدهیـم یـا اینکـه بـه همین عنـوان دومی 

رضایـت بدهیـم و لیـگ را تمـام کنیم.

گزارشمیررازستارههاییکهدرفصلجاریلیگبرترانتظاراترابرآوردهنکردند

پوگبا، په په، استونز و البته جهانبخش!

مدیرورزشقهرمانیوهمگانیدانشگاهآزاداسامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

ورزش در دانشگاه آزاد تعطیل نیست

سقوطنمایندگانایراندررنکینگتنیسرویمیز
درحالی که فدراسیون جهانی تنیس روی میز اعلام کرده بود رنکینگ جدید 

با توجه به شیوع ویروس کرونا و تعطیلی مسابقات در دو ماه اخیر تا ماه ژوئن 

به روزرســـانی نخواهد شد اما ITTF رنکینگ جدیدی را منتشر کرد که در آن 

نمایندگان کشورمان با سقوط مواجه شدند. در بخش مردان نوشاد عالمیان 

با 4385 امتیاز و 12 پله سقوط در رده 72 قرار گرفته، نیما عالمیان با 3060 

امتیاز و 21 پله ســـقوط در رده 128 ایستاده و امیرحسین هدایی با 2485 

امتیاز و 6 پله سقوط و همچنین امین احمدیان با 2105 امتیاز و 4 پله سقوط 

در رده های 168 و 201 ایستاده اند. در بخش بانوان ندا شهسواری همچنان 

در صدر بازیکنان ایرانی اســـت اما با 1540 امتیاز و 6 پله سقوط رتبه 221 

را دراختیار دارد. همچنین مهشید اشتری با 820 امتیاز و 24 پله سقوط در 

رده 329 و مریم صامت با 645 امتیاز و 2 پله سقوط در رده 394 قرار دارند.

وعدهبرگزاریلیگکشتیدرحداستانداردجهانی
ســـیدجلال عسگری، دبیر فدراسیون کشـــتی درباره برنامه های کمیته ها 

و بخش های مختلف فدراســـیون کشـــتی در ســـال جدید اظهار داشت: 

»خوشـــبختانه طی دو هفته گذشـــته تمامی بخش های فدراسیون کشتی 

برنامه های خود را به رئیس فدراســـیون کشتی ارائه دادند و پس از بررسی و 

تصویب، قرار اســـت این برنامه ها در اســـرع وقت برای اجرا به هر واحد ابلاغ 

شـــود و امیدوارم عملکرد کشتی کشور در سال جدید بهتر از گذشته باشد. 

در حوزه تیم های ملی برنامه خوبی برای رده های سنی نونهالان و حضور آنها 

در اردوهای کوتاه مدت مقطعی در خانه کشتی داریم و به دنبال برنامه ریزی 

جهت پشتوانه سازی و شناسایی استعدادها هستیم. همچنین از دیگر اهداف 

تعامل بین سرمربیان رده های سنی مختلف به منظور هم افزایی در پیشبرد 

امور فنی است. در این حوزه برنامه های فنی از سوی سرمربیان تیم های ملی 

به فدراسیون ارائه می شود و ما بیشتر کار نظارتی و پشتیبانی جهت بالابردن 

کیفیت برگزاری اردوهای تیم های ملی داریم. با توجه به اینکه المپیک در سال 

آینده برگزار می شود، پس از رفع شدن مشکلات ناشی از کرونا، تمامی تلاش 

خود را می کنیم که تیم های ما به بهترین شکل روند آماده سازی خود را پیگیری 

کنند تا به امید خدا و دعای مردم در المپیک توکیو افتخارآفرین باشند.«

وی درمورد برنامه های سازمان لیگ گفت: »این سازمان نیز برنامه های متنوعی 

را در دستور کار داشت که برخی از آنها به دلیل شیوع ویروس کرونا لغو شده یا 

به تعویق افتاده است. البته سازمان لیگ توانست سال گذشته لیگ های دسته 

یک، برتر و جام باشگاه های جهان را برگزار کند و گردش مالی خوبی در کشتی 

انجام شـــد. امسال نیز برنامه ما این است که برگزاری رقابت های لیگ برتر در 

حد استانداردهای جهانی باشد. ضمن اینکه سازمان لیگ باید پیگیر برگزاری 

مسابقات جام باشگاه های جهان و میزبانی این مسابقات باشد که در این زمینه 

نصیرزاده از هم اکنون رایزنی های خود را با برخی استان ها آغاز کرده است.«

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

آرش محمدی
روزنامهنگار

بایرنهمحکیمیرامیخواهد

نشـریه اسـپورت اسـپانیا خبـر داد باشـگاه بایرن مونیـخ بـا اشـرف حکیمـی، 

سـتاره مراکشـی رئـال وارد مذاکـرات جـدی شـده تـا او را در فصـل آینـده به این 

تیـم بیـاورد. حکیمـی بعـد از حضـور 2 فصـل قرضـی در دورتمونـد، تابسـتان 

پیـش رو بایـد بـه رئال مادریـد برگـردد. درخشـش ایـن مدافع مراکشـی در طول 

دو فصـل حضـورش در ترکیـب زنبور هـا توجـه بسـیاری از باشـگاه ها را بـه خـود 

جلـب کـرده اسـت. قـرارداد حکیمی با قو های سـپید تا تابسـتان 2021 اسـت 

به همین خاطـر بایـد موافقـت باشـگاه مادریـدی را بـرای رفتـن بـه بایرن کسـب 

کنـد. البتـه پیـش از ایـن، حکیمـی بـرای جدایی از رئـال ابراز تمایل کـرده بود. 

این سـتاره مراکشـی به دلیل ترس از نیمکت نشـینی قصدی برای بازگشـت به 

رئـال نـدارد. از طـرف دیگـر، دورتموندی  هـا نیـز از مدافـع خـود رضایـت دارند و 

می خواهنـد قـراردادش را دائمـی کننـد. بایـرن بـرای جـذب این مدافـع باید با 

رقیـب سـنتی اش رقابـت کند.

بوفونبایووهتمدیدمیکند

مدتی پیش اعلام شـــد که بوفون 42 ســـاله مذاکراتش را با باشگاه یوونتوس برای 

تمدید قرارداد فیمابین آغاز کرده اســـت. اکنون نشریه تورینی توتواسپورت نوشته 

که آندر ها آنیلی، رئیس باشـــگاه یوونتوس با تمدید یک ساله قرارداد بوفون تا پایان 

فصل 21-2020 موافقت کرده است. ظاهرا توافق بر سر این موضوع، هفته گذشته 

بعد از یک تماس تلفنی میان آنیلی و بوفون صورت گرفته اســـت. شـــروط قرارداد 

جدید بوفون با یوونتوس همان شروط قرارداد فعلی اوست و به این ترتیب او تا 43 

سالگی در کنار بانوی پیر خواهد ماند. درحال حاضر به دلیل شیوع کرونا، امکان 

ثبت رسمی قرارداد جدید نیست، اما طبق گزارش  برخی رسانه ها، بوفون در اولین 

فرصت قراردادش را امضا خواهد کرد. درهمین حال توتواسپورت به صورت خلاصه، 

فرضیه ماندن بوفون در یووه تا 44 سالگی را هم رد نکرده است. او که تابستان سال 

گذشـــته پس از یک ســـال بازی در پاری سن ژرمن به یووه برگشت، در این فصل در 

تمامی رقابت  ها 11 بار درون دروازه بیانکونری ایستاده است.

هافبکآرسنالهمبازیآزمونمیشود

سران باشگاه زنیت سن پترزبورگ با توجه به تغییر قوانین مربوط به بازیکنان خارجی در 

فوتبال روسیه و اعطای مزایای ویژه به بازیکنان 6 کشور ازجمله ارمنستان برای جذب 

هنریک مخیتاریان دست به کار شد. نمایندگان باشگاه زنیت سن پترزبورگ به طور جدی 

درحال بررسی پروسه انتقال احتمالی هافبک ارمنستانی تیم آرسنال انگلیس در فصل 

تابستان سال جاری میلادی هستند. این بازیکن 31 ساله هم اکنون به صورت قرضی 

برای تیم رم در سری A ایتالیا بازی می کند. طبق قوانین جدید مربوط به لژیونر های 

خارجی فوتبال روسیه از فصل آینده بازیکنان ارمنستانی به عنوان سهمیه خارجی 

محسوب نخواهند شد. همین مساله باعث شده تیم  های روسی تمایل بیشتری به 

جذب پدیده  های فوتبال ارمنستان داشته باشند. هنریک مخیتاریان تا سال 2021 

میلادی با آرسنال قرارداد رسمی دارد و تیم رم نیز مصمم است در پایان فصل این بازیکن 

را با وجود مشکلات مالی به صورت قطعی بخرد. زنیت روسیه حاضر است برای جذب 

این ستاره ارمنستانی 20 میلیون یورو به آرسنال پرداخت کند.

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مصاحبهاختصاصیکادناسرباکاپیتانمادرید

راموس:بهخاطرتیماینبارهمسکوتمیکنم

مدافــع و کاپیتــان اول تیــم فوتبــال 

رئال مادریــد اســپانیا پــس از هفته هــا 

ــو  ــه ســوالات رادی ــره ب ســکوت بالاخ

ملــی اســپانیا پاســخ داد و تاکیــد کرد 

ماجــرا آن طــور کــه رســانه ها می گوینــد، نیســت.

رونسرو، خبرنگار ارشد آس اسپانیا واسطه این مصاحبه بود و در بخش اول این 

مصاحبه به صورت ویدئوکنفرانس از او مهم ترین سوال را پرسید و گفت: »این 

شایعه تا چه حد صحت دارد که قرار است از رئال مادرید جدا شوی و اینکه پرس 

خیال تمدید قرارداد تو را ندارد؟« 

راموس در واکنش به این سوال گفت: »خوب شد همین ابتدای کار پرسیدید، 

منظور من خود شما نیستید، اما می خواهم بگویم خودتان سوال درست می کنید 

و حالا خودتان هم جواب بدهید. این اتفاقی است که برای همه ما در این سال ها 

رخ داده است. ما بسیاری از شایعات را از رسانه ها می شنویم و واکنش به این 

شایعات را هم دوباره از رسانه ها می شنویم. ماجرا آن طور که می گویند نیست. 

از قرارداد من یک سال باقی مانده و این یعنی هر اتفاقی رخ بدهد اگر باشگاه 

بخواهد باید در خدمت تیم باشم. پیشنهاد داده ام قراردادم را تمدید کنند و هنوز 

پاسخی دریافت نکرده ام. این معنای خاصی ندارد به خصوص اینکه به این سرعت 

قضاوت کنیم باشگاه مرا نمی خواهد و من هم قرار است جدا شوم. چیزهایی را 

شنیدم و البته می دانم مدیریت سابقه خوبی در برخورد با بازیکنان خود ندارد، 

اما اگر صحت هم داشته باشد به خاطر تیم این بار هم سکوت می کنم.«

سوال بعدی از کاپیتان راموس این بود که تا چه حد پایبند وعده تاریخی به 

سویاست؟ وی گفت: »قرار نیست هر بازیکنی حتما به خانه اول خود برگردد، من 

سال های سال است که خود را یک رئال مادریدی می  دانم، اما فراموش نمی کنم 

در کجا رشد کرده ام و چه لطف هایی به من شده است. این یک وعده تاریخی 

نیست ، اما احتمال بازگشت به آنجا هم صفر نخواهد بود.«

از کاپیتان راموس درباره حس روزهای قرنطینه و ماندن در خانه سوال شد و گفت: 

»تجربه جالب و منحصربه فردی است، راستش را بگویم نمی توانم حسرت دویدن 

در یک مسیر طولانی در میان جنگل یا یک پارک را پنهان کنم، اما به هرحال 

خیلی بیش از پیش در کنار خانواده هستم و این حس بسیار خوبی است. 

تغذیه من بهتر نشده، چراکه پیش از این همه چیز رعایت می شد، اما همین 

که می بینم سبک زندگی انسان ها در تمام جهان اصلاح شده و به ورزش و 

تغذیه بیشتر فکر می کنند، خوشحال می شوم.« راموس در پایان راجع 

به جلسه آنلاین خود با رائول گونسالس، 

گفت: »این یک گپ دوستانه بود، 

اما در میانه راه موضوع مهمی 

مطرح شد که مربوط می شود به 

یک پروژه بزرگ ورزشی و تفریحی 

در قلب مادرید و من برای 

سرمایه گذاری در آن اعلام 

آمادگی کردم. رائول هم ضمن 

هماهنگی با من موضوع را رسانه ای کرد، 

چراکه حامیان مالی دیگر هم باید در جریان قرار 

می گرفتند. این امر خارج از تعهدات 

من به باشگاه است و مشکل 

حقوقی نخواهد داشت.«

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم


